

TOUR CODE : 6KVS

LV 我愛旅遊
Lovely
Vacation

我愛 首尔

6天4晚

Lovely Seoul

【遇见你心中的韩国】



我爱首尔 魅奢首尔

Lovey 我爱旅游
Lovely
Vacation

第1天

机场 吉隆坡机场集合，飞往韩国仁川国际机场。

第2天

☺ 机餐 ☑ 午餐 ☑ 晚餐

南怡岛 世界乌托邦【南怡岛】，是韩剧《冬季恋歌》的拍摄地，春川因优美的湖光山色，被誉为“韩国最适宜居住的城市”。

昭阳江SKY WALK 设立在衣巖湖上的湖水觀景臺，由透明玻璃所搭建，步道長156公尺，走在上方就像在湖水上漫步一樣，既浪漫又神奇。

雪岳山 韩国著名【雪岳山】，拥有雄伟山景、秀丽溪谷景致，景色随四季更换而变化。

新兴寺 【新兴寺】则是雪岳山国立公园里的著名寺院。新兴寺乃新罗真德女王七年（西元653年），青铜座佛像，称为统一大佛，历经11年完成，是世界上规模最大的青铜佛像，其高达14.6米。座台上有祈祷统一的16座罗汉像，雕刻精致。

大浦海鲜渔港 【大浦海鲜渔港】随著雪岳山成為觀光聖地，大浦港也因為是高級海鮮的集散地而聞名。

第3天

☑ 早餐 ☑ 午餐 ☒ 晚餐

景福宫 早餐后，前往【景福宫】游览，其建于1395年，是韩国5大宫阙中规模最大，建筑设计最美的一座。宫中最具朝鲜时期代表性建筑的庆会楼与香远亭的莲花池，至今仍保有当时的样貌。车游【青瓦台】南韩总统府。韩服体验游景福宫 - 冬天除外

DIY泡菜体验+韩服体验 广藏市场

韩国最传统的市集—首尔【广藏市场】是传统小吃、纪念品购物的聚集地，极力推荐的地方，加上最近很火的节目“奔跑吧兄弟”的光临，令这里更加有名。



韩国民俗博物馆 景福宫内的【韩国民俗博物馆】展示了韩国传统生活方式，通过各种历史文物了解并体验到韩国人民的传统生活与文化。

新罗免税店 坐落于首尔市奖忠洞新罗酒店内，是与乐天免税店齐名的大型免税店。

韩国高丽参公卖局

第4天

☑ 早餐 ☑ 午餐 ☒ 晚餐

弘大女人街 是全首尔最年轻、最自由的地區，位在首尔西部的麻浦區，因鄰近弘益大學而得名。這裡充滿藝術創作、獨立音樂、非主流文化，同時洋溢著青春活力的都市個性。

东大门 东大门是首尔城墙东面的大门。韩国受保护文物第1号，原来叫兴仁之门。细部技法较为柔和，以装饰为主，反映了朝鲜时代后期典型的建筑风格。

南山公园+爱情锁墙 【南山公园】位于韩国首尔市，是首尔地标N首尔塔的所在地。南山海拔265米，虽然山不高，但因处于市中心，登顶便可俯瞰首尔全景。南山公园是首尔市民喜欢的休憩场所，现已成为韩国代表性观光景点。【爱情锁墙】就在N首尔塔的楼台上，有个大大的心形标志，非常容易认出。看看围栏上层层叠叠的锁，太壮观了！

北村韩屋村 “北村”是指景福宫和昌德宫之间的区域，这里是一个备受瞩目的新文化艺术区。

明洞 韩国著名的购物街也是韩国最繁华的地段，是政治、经济、文化的中心，也是铭刻韩国近代史的象征性街区。

多愿护肝宝·韩国彩妆折扣店

第5天

☑ 早餐 ☒ 午餐 ☒ 晚餐

自由活动 让您拥有充分的时间游览您爱好的景点之外，还可以自由的选购一些手信给您亲爱的亲朋好友

第6天

☑ 早餐 ☑ 机餐

松岛童话村 小鎮就像一個巨大的3D童話彩繪村，以各國童話故事當作主題，除了住宅的牆面上有漂亮的彩繪塗鴉，還有非常多立體童話公仔的佈置與造景，像是可愛的巨大小木偶皮諾丘、白雪公主城堡、小鹿斑比等，不只觀光客愛來，就連韓妞歐遊也都拍的不亦樂乎

仁川唐人街 可以逛街吃美食，是不能錯過的首爾景點。晚餐后，送往仁川国际机场，再返回美丽家园。

韩国土产商店

把握最后购物的时间，里边有当地特产、纪念品和等等的当地土产可以带回家与家人分享。



特点道地美食

- ✓ 铁板辣炒鸡排
- ✓ 鱿鱼炒猪肉
- ✓ 人参鸡汤
- ✓ 八色烤肉

以特色美味的八種口味豬五花肉風靡全球



Lovely Seoul

我爱首尔 魅奢首尔



DAY 1

KLIA Airport Upon arrival at Incheon International Airpor & Check-in hotel.

DAY 2

Nami Island It was founded in 1965 and has since been reborn as a "Garden of culture and the arts" .

Soyanggang Skywalk

An observatory facility set up on Uiamho Lake. The walking path, comprised of transparent glass, is 156m long.

Mount Sorak National Park

Ascend to the summit by cable car. Walk to the impressive Kwengumseong Fortress Kwengum seong Fortress which commands an excellent view of the Outer Sorak region.

Sin Heungsa Temple Is a head temple of the Jogye Order of Korean Buddhism. It is situated on the slopes of Seorak san in Sokcho, Gangwon Province, South Korea.

Daepo Port Fish Market

Visitors can enjoy delicious and fresh seafood in the restaurants near Dapu Port. You can enjoy the natural beauty of Seoraksan and the East Sea, also visit the Daepo Sashimi Store and the Dapu Fresh Fish Market



KOREA GINSENG CENTER



DAY 3

Gyeongbokgung Palace

Known as the Forbidden City in South Korea, is located in the corner of the bustling city centre of Seoul. It has a history of more than 600 years. The first palace built in the early days of the founding of the People's Republic of China was the first of the five major palaces.

Hanbok Experience at Gyeongbokgung Palace - Except Winter Gwangjang Market

Was the first permanent market in Korea and continues to thrive as a popular tourist destination today.

National Folk Museum of Korea

In 1975, when the National Museum moved onto the grounds of Gyeongbokgung Palace, it moved along with it into the Modern Art Museum Building.

Shilla Park Duty Free Store

The Shilla Duty Free Seoul provides an excellent range of over 550 world-famous brands

DAWOO HOGANDO , KOREAN COSMETIC SHOP

DAY 4

Seoul Tower + Love Lock Wall

Is one of the most famous spots in Seoul since it gives you a panoramic view of the city.

Hongdae Shopping Street

Hongdae is a neighborhood known for its youthful and romantic ambience, underground culture, and freedom of self-expression.

Dongdaemung Market

(Abbreviated DDM) is a large commercial district comprising traditional markets and shopping centers

Bukchon Hanok Village

The traditional village is composed of lots of alleys, hanok[1] and is preserved to show a 600-year-old urban environment.

MyeongDong Street

It is mostly a commercial area, being one of the main shopping and tourism districts in Seoul.

DAY 5

Free & Easy

Enjoy a free day to visit the places in Seoul. Transportation and guard service are excluded.

DAY 6

Songyuedong Fairytale Village + Incheon Chinatown

As such, a renovation project was brought upon to improve development of the village by painting and decorating classic fairy tales all around. The area harbors many of the flavors of China, while the traditional culture of the first generation are preserved.

Korea Local Product Stall

Transfer to Airport , back to home sweet home



Characteristics of Local Cuisine

- ✓ Korean Stir-Fried Spicy Chicken
- ✓ Spicy Squid & Pork
- ✓ Ginseng Chicken
- ✓ Palsaik Korean BBQ



我爱首尔 *Lovely Seoul* 魅奢首尔



FLIGHT DETAILS | 航班时间



TOUR FARE | 团费

| ADULT 成人 | CHILD WITH BED 小孩加床 | CHILD WITHOUT BED 小孩不加床 | SGLSUPP 单人房差 |
|-------------|------------------------|----------------------------|-----------------|
| | | | |

TERMS & CONDITIONS | 条款与条件



Return air ticket to Korea with airport taxes, accommodations, entrance ticket, transportation, meals as per specified in the itinerary, professional chinese speaking tour leader & tour guide service and tipping. 往返机票含税·住宿·门票·用车·膳食·专业领队·导游及司机服务和小费。



Travel insurance, optional tours (if any), personal expenses, any others no specified in the itinerary. 旅游保险·自费项目(如有)·个人消费·其他不列明项目。



Local 4 + 5 🌟 Hotel or similar.
全程当地 4+5 🌟 酒店或同级。

条款与条规

- 行程表所列出的航班资料, 交通, 行程, 酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同的出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动, 本社将另行个别通知。
- 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小, 但若巴士行李舱放置空间不足时, 若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能, 所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解, 务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排, 但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变, 多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度, 空调设定为时段或是无空调提供, 如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配, 由当地酒店排房为准, 非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任, 有关保障范围及乘保条款, 请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消, 错过住宿, 膳食及景点观光等等, 本社保留放弃或更改景点的权利, 以免延误下一个景点的观光时间, 并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团, 所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益, 详情请参阅单据背面之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童, 12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for term of coverage.
- Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

Company Chop / 公司印章 :

